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Hei, 
Jeg ser det er mange reaksjoner på kutt av SFO tilbud, det er jo forsåvidt et hårreisende 
forslag. Men dette kan kommunedirektøren aldri ha regnet med gikk gjennom? 
Det folk bør være bekymret over i dette budsjettet er investeringsforslagene. 
Totalt ca 671 millioner i investeringer. 
Jeg har laget et veldig enkelt kostnadsestimat. 
Knyttet til disse prosjektene har vi to hovudkostnader 

1. Finanskostnad: 
• Ofte ligger finanskostnaden i området 3-7% av prosjektets totale kostnad. 

La oss si rundt 5%. For 671 millioner kroner vil dette være omtrent 33.5 millioner kroner. 
2. Driftskostnad: 
• Driftskostnader varierer mye, men for boliger og offentlige bygg kan det 

ligge i området 1-3% av byggets verdi per år. La oss anta 2%. For 671 millioner kroner 
vil dette være omtrent 13.4 millioner kroner årlig. 
Hvordan tenker kommunen å håndtere nesten 50 millioner ekstra i årlige kostnader? 
Hvor mye inntekter er det budsjettert med at disse prosjektene vil gi til kommunen? 
Hvor store besparelser er det budsjettert med tanke på vedlikehold av gamle bygg? 
Dersom alle disse prosjektene blir gjennomført, frykter jeg at kutt i SFO blir den minste 
bekymringen til innbyggerene i Hareid kommune. 
Mvh 
Daniel Reite 


